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Obec Rataje

Rataje 139, 768 12 Rataje u Kroměříže
tel.č.: 573 364 028 | e-mail: ou.rataje@email.cz

Z Á P I S
22. zasedání Zastupitelstva obce Rataje

konané dne 25. 3. 2024 v Obecní úřad Rataje od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-21:00
Přítomno: Dle presenční listiny
Omluveni: Ing. Deneš Zdeněk, Ing. Švásta Hynek, Opravil Robert
Neomluveni:
Předsedající: Marek Zezula
Zapisovatel*: Hana Čápová
Ověřovatelé zápisu: Sedláčková Martina, Bc. Frkal Lukáš

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu

1/ Zahájení , volba ověřovatelů zápisu, schválení programu

Starosta přivítal přítomné zastupitele a hosty. Zahájil 22. jednání ZO. Prohlásil, že jednání bylo řádně svoláno,
na jednání je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů. Jednání je usnášeníschopné.

starosta navrhuje ověřovatele zápisu z 22. jednání ZO: Bc. Frkal Lukáš, Sedláčková Martina

Zapisovatelkou dnešního jednání ZO je pověřena Hana Čápová

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání určuje Ověřovatele zápisu: Bc. Frkal Lukáš, Sedláčková Martina

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/1 bylo schváleno.

Program - nebylo vzneseno doplnění programu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Program 22. jednání ZO

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/1 bylo schváleno.

2. Zpráva o plnění usnesení z posledního jednání ZO, zpráva o činnosti OÚ
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2/ Zpráva o plnění u snesení z posledního jednání ZO, zpráva o činnosti OU

- starosta navštívil výroční schůzi Mysliveckého spolku, sdělil, že celý spolek nám stárne, průměrný věk 62 let.

- Naši rybáři provádí práce kolem rybníku, zabudování požeráku na tůňce v Ratajích, chystáme
na Havláku místo pro uložení bahna z vybagrování Sekaniňáku pro uvolnění místa na bioskládce.

- Oprava střechy na KD Sobělice nad bufetem. Odehnil trám, nutná výměna střešní konstrukce.

- Při velkých deštích jsme zjistili, kde zatíká- KD Sobělice, KD Rataje

Přísálí KD Rataje je podmáčené.

- Oprava střechy KD Sobělice - čekáme na vyjádření ze stavebního úřadu na opravu střechy. Začátek v polovině
dubna.

Při odkrytí střechy, zda nenachystat prostor na zateplení - foukaná izolace. Financování opravy střechy dá
se i zpětně dofinancovat z dotace.

TJ Sokolovna - odvodnění Sokolovny. Nevíme, jak je kanalizace řešena.

- Zateplení BD Rataje 95 - poslána dokumentace na výběrové řízení. Jedná se o malou zakázku. Oslovit místní
podnikatele.

- Projekt Popovice komunikace - odeslány veškerá povolení pro vypsání výběrového řízení. Prodloužení data
podání nabídky o 14 dní v důsledku rozšíření kvalifikace zájemců.

- v Sobělicích čekáme na projekt dešťové kanalizace.

- Projekt chodník na Zlobice - bezpečnostní audit zadán, pokud nám dají zelenou, do termínu se dá stihnout
dotace. Budeme muset odkoupit část pozemku soukromníků. Nevíme, zda jsme nebo nejsme povinni
zpřístupnit vjezd do dvora majiteli nemovitosti.

- s panem Říhákem, projektant, je projednán projekt na prostup pod Havlákem směrem na Nětčice přes státní
cestu. Dotaz na Pozemkový úřad. Dle sdělení vedoucí pracovnice Pozemkového úřadu byla do plánu investic
zařazena cesta C1.

- Projekt výměny povrchu tenisového hřiště za ZŠ Rataje - podpora z Národní sportovní agentury. Je to časově
limitované. Požádali jsme o vyjádření MÚ KM. Dnes se ozvala paní ze Stavebního úřadu, že zasílá vyjádření.

 

Kontrola plnění usnesení

Říkovský: dotaz na jednání starosty obce. O čem byla diskuse s paní ředitelkou ZŠ Rataje, která byla pozvána
na jednání starosty obce 6.3.2024.

Opatrný: Diskuse se týkala financování školy v Ratajích a řešení financování nepedagogických pracovníků. 

 

Přeložka vodovodního řádu lokalita za Hořavovým

Opatrný: jestli ten projekt existuje, dát projekt na stavební úřad

Říkovský: teď VAK dělat nic nebude, ale jestli doložíme, že projekt s přeložkou jsme dali na stavební úřad.

starosta: do budoucna se jak stavět k vybudování vodovodů, jak zapojit občany?

Opatrný: studoval jsem to, dá se to ošetřit vyhláškou- zhodnocení. Za mne ano, ať se buduje, můžeme chtít
po lidech finanční příspěvek, ale v době kolaudace.
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starosta: ale co v budoucnu. Budujeme teď, ale lidé se budou připojovat za x let třeba.

 

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání bere na vědomí Zprávu o plnění usnesení z posledního jednání
ZO, zprávu o činnosti OU za měsíc březen.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Schválení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Rataje

3/ Schválení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Rataje

Zastupitelům předložena žádost o schválení hospodářského výsledku PO ZŠ a MŠ Rataje z hlavní
a hospodářské činnosti za rok 2023, z hlavní činnosti ve výši 9161,85 Kč a 7627,- Kč z hospodářské činnosti.

Říkovský: kde jsou k tomu finanční podklady. Nevíme, z čeho se to skládá.

Zastupitelé navrhují odložit schválení hospodářského výsledku na příští jednání ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání odkládá Žádost o schválení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ
Rataje.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/1 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Ředitelce ZŠ a MŠ Rataje předložení finančních podkladů
pro projednání schválení hospodářského výsledku PO ZŠ a MŠ Rataje

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/1 bylo schváleno.

4. Rozpočtové opatření

4/ Rozpočtové opatření

Předloženo 2. rozpočtové opatření, které řeší úpravu schváleného rozpočtu pro rok 2024 a to:

došlou dotaci na výsadbu pod Havlákem a výsadbu nad Studýnkou II. Účtování do upraveného rozpočtu -
navýšení příjmů a výdajů.

Vnitřní úprava schváleného rozpočtu:

použití položky 8115 -   Příjmy: navýšení § kultura 3399 pol. 2111 - vstupné a tombola z obecního plesu a §
3429 pol. 2111 prodej rybářských povolenek.
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                                     -   výdaje: navýšení § 2341 pol. 5137  zakoupení požeráku na Tůňku v Ratajích.

                                      - uzavření smlouvy o termínovaném vkladu s výší vkladu 10 000 000,- Kč na půl roku

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje 2. Rozpočtové opatření

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2 bylo schváleno.

5. Smlouvy obce

5/1 Předpis č. 3 Kamerový systém

Předpis č. 3 Kamerový systém řeší  sklad a neveřejnou čerpací stanici nafty opatřenou monitorovacím
kamerovým systémem v areálu nemovitosti Rataje č. 22.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Předpis č. 3 Kamerový systém

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3 bylo schváleno.

5/2 Smlouva o spolupráci při pořizování dat Digitální technické mapy Zlínského kraje

Zastupitelům předložena Smlouva o spolupráci při pořizování dat Digitální technické mapy Zlínského kraje.
Předmětem smlouvy je stanovení povinnosti poskytnout vzájemnou součinnosti při pořizování dat dopravní a
technické infrastruktury ve vlastnictví Obce Rataje v rámci konsolidace dat TI z JDTM a Projektu DTM2 a
úprava správy a odpovědnosti za pořízená data. Smlouva se týká pouze dat DI a TI ve vlastnictví obce.

Jedná se o to, že Zlínský kraj bude vkládat data za Obec.

Říkovský: byl vypracován pasport místních komunikací?

starosta: ano, byl. Je vložen v aplikaci Geomorava.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Uzavření Smlouvy o spolupráci při pořizování dat
Digitální technické mapy Zlínského kraje.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/4 bylo schváleno.

5/3 Smlouva o výpůjčce nemovitých věcí

Smlouva o výpůjčce nemovitých věcí uzavřená s Vypůjčitelem SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů
Sobělice, se sídlem Sobělice 8, 768 12 Rataje, IČ : 65270231, zastoupen Petrem Resutíkem, starostou: a
půjčitelem Obec Rataje zastoupena Markem Zezulou, starostou obce

Obec Rataje jako Půjčitel se touto smlouvou zavazuje pravidelně přenechávat vypůjčiteli SDH Sobělice
do výpůjčky (bezplatného dočasného užívání) část Nemovitostí, a to konkrétně zbrojnice, sklad,
klubovna, hlavní sál, sociální zařízení a nádvoří - na adrese Sobělice 8 z důvodu cvičení mladých hasičů.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Uzavření Smlouvy o výpůjčce nemovitých věcí mezi
Půjčitelem - Obcí Rataje zastoupenou Markem Zezulou - starostou obce a Vypůjčitelem SH ČMS Sbor
dobrovolných hasičů Sobělice zastoupena Petrem Resutíkem s předmětem výpůjčky KD Sobělice 8, st. p.
č. 49 a p.č. 39 v k.ú. Sobělice.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/5 bylo schváleno.

5/4 Cetin - Dohoda o spolupráci při výstavbě optické sítě v obci Rataje

dán úkol Lukáši Frkalovi předložit dokumentaci k budované optické síti.

Lukášem Frkalem předložená Smlouva o uložení optického kabelu.

Říkovský: četl jsem Dohodu o spolupráci při výstavbě optické sítě společnosti Cetin.  Znamená to rozkopat
celou obec. Je to obdobné jako Smlouva  Lukáše Frkala. Ptám se, zda ze strany obce Rataje by nešlo Lukášovi
půjčit finanční prostředky.

 

starosta: zjistíme více na příští jednání ZO.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Žádosti

6/1 Žádost o přerušení provozu MŠ v období hlavních prázdnin

Předložena žádost ZŠ a MŠ Rataje o přerušení provozu mateřské školy v období hlavních prázdnin z důvodu
provozních, rozsáhlé rekonstrukce jídelny Zachar, stavební práce v budově školy - přípojka splašková
kanalizační.

Říkovský: nebylo by lepší jít chodbou ve škole? Zdá se mi, že chtějí ještě stavební práce v opravě mateřské
třídy a keramické dílny.

Bc. Frkal telefonoval s paní ředitelkou, která potvrdila stavební práce v době hlavních prázdnin. -
oprava mateřské třídy i keramické dílny.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Přerušení provozu MŠ Rataje v období hlavních
prázdnin od 8.7.2024-31.8.2024

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Říkovský)

Usnesení č. 2/6 bylo schváleno.

6/2 Žádost o pronájem pozemku p.č. 1013/1 v k.ú. Rataje
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Předložena žádost o pronájem části obecního pozemku p.č. 1013/1 v k.ú. Rataje u Kroměříže za účelem
dřevní hmoty o výměře 13 m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Záměr pronájmu části pozemku parcela č. 1013/1
v k.ú. Rataje u Kroměříže - ostatní plocha o výměře 13 m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/7 bylo schváleno.

6/3 Žádost o odkup pozemku p.č. 2082 v k.ú. Popovice

Předložena žádost o odkup části pozemku p.č. 2082 v k.ú. Popovice.

Při prodeji i pronájmu pozemku dojde k zamezení průjezdu vlastníka pozemku p.č. 2079.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání zamítá Žádost o odkup části pozemku parcela č. 2082 v k.ú.
Popovice u Kroměříže.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/1 bylo schváleno.

6/4 Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci Popovice - lokalita 22 RD BG Proink

Předložena žádost o vyjádření k projektové dokumentaci Popovice - lokalita 22 RD BG Proink pro vydání
příslušného správního povolení ke stavbě. Investor stavby EG.D, a.s.

Projektová dokumentace vedení VN a trafostanice

Bude demontován úsek nadzemního izolovananého vedení  od stožárové trafostanice T1. T1 umístěná
v travnatém pásu podél komunikace, parcela č. 113/1 včetně konzoly úsekového odpínače a uzemnění stojící
na travnatém dvorku RD č.p. 163, parcela č. 2293/5 v k.ú. Popovice u Kroměříže, včeně nosné rovinné konzoly
stojící v travnaté části pozemku zahrady č.p. 142, parcela č. 2293/2 v k.p. Popovice.

 

Říkovský: požádat projektanta o posun komunikace z projektové dokumentace z obecního pozemku

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání odkládá Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci Název
stavby: Popovice – lokalita 22RD,BG Proink
Číslo stavby: 1030084132
 

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2 bylo schváleno.

6/5 Žádost o pronájem plochy na zastávce v Sobělicích

Předložena žádost o pronájem 3 ks dřevěných ploch na zastávce v Sobělicích z důvodu umístění reklamy.
Žadatel zastávku natře a opraví.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Záměr pronájmu plochy na zastávce v Sobělicích
stavební parcela č. 422 v k.ú. Popovice u Kroměříže.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8 bylo schváleno.

6/6 Žádost o vyjádření ke stavbě

Žádost o vyjádření ke stavbě - novostavba rodinného domu v Sobělicích, parcela č. 1051/2.

Žadatel žádá Obec Rataje o vyjádření ke stavbě na parcele č. 1051/2, žádá o připojení na veřejný vodovod a
kanalizaci, žádá o povolení sjezdu a připojení na místní komunikaci.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání souhlasí Se stavbou rodinného domu dle projektové
dokumentace na parcele č. 1051/2 v k.ú. Sobělice u Kroměříže, s připojením a s povolením sjezdu na místní
komunikaci z parcely č. 1051/2 v k.ú. Sobělice u Kroměříže na parcelu č. 1052  k.ú. Sobělice u Kroměříže,
s připojením na veřejný vodovod parcela č. 1049 v k.ú. Sobělice u Kroměříže a obecní splaškovou
kanalizaci parcela č. 1052 v k.ú. Sobělice u kroměříže.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/1 bylo schváleno.

6/7 Termínovaný vklad

Předložen návrh smlouvy na Termínovaný vklad s úrokem 1,46 % p.a. na částku 15 mil. Kč.

Zastupitelé navrhují termínovaný vklad na částku 10 000 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Uzavření Smlouvy o termínovaném účtu s indexační
sazbou na dobu 6 měsíců s vkladem 10 000 000,- Kč, úroková sazba 1,46 % p.a..

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/9 bylo schváleno.

6/8 Žádost o vyjádření ke stavbě

Zastupitelům předložena žádost o vyjádření ke stavbě- novostavba rodinného domu na parcele č. st. 24 a
parcela č. 92 v Ratajích.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání souhlasí Se stavbou rodinného domu dle projektové
dokumentace na stavební parcele č. st. 24 a p.č. 92 v k.ú. Rataje u Kroměříže

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Stojaník)

Usnesení č. 16/2 bylo schváleno.

6/9 Žádost o odkoupení pozemku p.č. 1160 v k.ú. Sobělice
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Předložena žádost o odkoupení pozemku p.č. 1160 v k.ú. Sobělice o výměře 58 m2, ostatní plocha.

Žadatel požaduje možnost uhradit kupní cenu formou splátkového kalendáře.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Záměr prodeje pozemku parcela č. 1160 ostatní
plocha o výměře 58 m2 v k.ú. Sobělice, cena 730,- Kč/1 m2 dle znaleckého posudku ze dne 7.2.2024

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Říkovský)

Usnesení č. 2/10 bylo schváleno.

6/10 Žádost o prominutí části stočného AVOS KM

Předložena žádost o prominutí části stočného AVOS KM - Pálenice pro rok 2023.

Fakturované množství za rok 2023:  252 m3.

Z fakturovaného množství je spotřebováno cca 90% vody na vyplachování kotlů a zásobníků kvasu po každém
pěstitelském pálení. Tato voda spolu s výpalky odtéká do jímky, kterou vyváží za úplatu ZOD Rataje. Další část
spotřebované vody v pálenici je využívána na ředění destilátu. Odpad z WC i umyvadla je sveden takéo
do jímky na výpalky.

Jen odpad z umyvadla a kanálová vpusť v podlaze jsou svedeny do kanalizace obce Rataje.

zastupitelé požadují doložit doklad o množství vývozu odpadních vod.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání požaduje Doplnění žádosti AVOS a.s. o doložení dokladu
o množství vývozu odpadních vod

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/1 bylo schváleno.

6/11 Žádost o prodloužení vodovodního řádu

Požaduje prodloužení vodovodního řádu v Sobělicích na pozemku

Opatrný: obec přispěje na projekt, ale ať vše vyřídí žadatel.

Říkovský: s VAKem to má dojednané? Chtěl bych vidět vyjádření Vaku. Ať si udělá náčrt, studii a jde s tím
na VAk.

Opatrný: stejně musí mít projekt.

Starosta žadateli odpoví.
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Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6/12 Záměr prodeje pozemku p.č. 1166 v k.ú. Sobělice

Na jednání ZO Rataje dne 27.11.2023 byla předložena žádost o odkup pozemku parcela č. 1166 v k.ú Sobělice.

Žádost byla zastupitelstvem odložena z důvodu zjištění prodejní ceny znaleckým posudkem.

Na dnešním jednání bude schválen záměr prodeje pozemku dle znaleckého posudku za cenu 730,- Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Záměr prodeje pozemku parcela č. 1166 ostatní
plocha o výměře 55 m2 v k.ú. Sobělice, cena 730,- Kč/1 m2 dle znaleckého posudku ze dne 7.2.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Říkovský)

Usnesení č. 2/11 bylo schváleno.

6/13 Žádost o vyjádření ke stavbě rodinného domu

Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci rodinného domu na parcele č. 17 v k.ú. Rataje u KM a s příslibem
zpevnění přístupové cesty k rodinnému domu na parcele č. 17 v k.ú. Rataje u KM.

Říkovský: není tam zpevněná přístupová cesta. Stavební úřad bude požadovat.

starosta: v současné době však obec Rataje nedává příslib ke zpevnění přístupové cesty k předmětnému
rodinnému domu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání souhlasí S výstavbou rodinného domu dle projektové
dokumentace na pozemku parcela č. 17 v k.ú. Rataje.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/3 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá starostovi obce jednat s BG Proink o změně umístění
komunikace v projektu lokalita 22 RD Popovice

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Záměr prodeje pozemku parcela č. 1161 ostatní
plocha o výměře 60 m2 v k.ú. Sobělice, cena 730,- Kč/1m2 dle znaleckého posudku ze dne 7.2.2024
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Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Říkovský)

Usnesení č. 2/12 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ruší Usnesení ZO č.j. OURAKM-1406/2023 ze dne 30.10.2023
bod 2/12

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/1 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Záměr prodeje pozemku parcela č. 1165 ostatní
plocha o výměře 56 m2 v k.ú. Sobělice, cena 730,- Kč/1m2 dle znaleckého posudku ze dne 7.2.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Říkovský)

Usnesení č. 2/13 bylo schváleno.

7. Pravidla pro poskytování účelové dotace vlastníkům bytového fondu v obci Rataje z rozpočtu obce

7/1 Pravidla pro poskytování účelové dotace vlastníkům bytového fondu v obci Rataje z rozpočtu obce

Tyto pravidla byly schváleny z roku 2008. Starosta se ptá na zvýšení příspěvku na vjezd.

Starosta otevírá otázku řešení příspěvků na budování parkovacích míst. Řešená výsadba zeleně v obci neřeší
parkovací stání u rodinných domů. Ty stání bych zpoplatnil do pronájmu. Já to cítím tak, že bych dal roční
nájem.

Starosta se bavil o odstranění vraků zaparkovaných na odstavných plochách s právničkou.

Novelizace Pravidel pro poskytování účelové dotace:

vyjádření dopravní Policie ČR, zpoplatnění, materiál

 

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce připravit novelizaci Pravidel pro
poskytování účelové dotace vlastníkům bytového fondu v obci Rataje z rozpočtu obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Zezula)

Usnesení č. 4/3 bylo schváleno.

8. Různé

8/1 Autobusové zastávky
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Předloženy návrhy na výměnu plechových autobusových zastávek v obci.

Opatrný: mě se líbí zastávka prosklená v Sobělicích

Frkal: zkusit počkat na nabídku od Ivánka ml.

starosta: oslovit firmu autobusové zastávky v Sobělicích + oslovit Ivánka s nabídkou autobusových zastávek.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8/2  Oprava pomníku z 1. světové války

Obec Rataje podala žádost o dotaci na Opravu pomníku z 1. světové války. Je požadováno doplnění podkladů
k dotaci a to schválení investičního záměru ZO Rataje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Investiční záměr na Opravu pomníku padlých v letech
1914 - 1918 (pomník bez ostatků) v katastru Popovice u Kroměříže na parcele č. 2247

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/14 bylo schváleno.

Zapisovatel: Hana Čápová   ............................................................
 
Ověřovatelé: Sedláčková Martina   ............................................................
 

Bc. Frkal Lukáš   ............................................................
 
Starosta: Marek Zezula   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 27. 3. 2024


